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Conrad-Smit, AJA

Van: Gruijter, IM de

Verzonden: dinsdag 4 oktober 2016 16:40

Aan: Albert Brasser; Conrad-Smit, AJA; Corne van Werkhoven; Eck, Saskia van; Erwin 

Kamminga ; 'Freek de Gier'; griffier; Haci Erdogan; Harrold van Vliet; 'Herman 

Verweij'; Ivana Glavas ; Paans, JGA; Jacco Schook; Jaco Brand; Jan Lok 

(jjglok@ziggo.nl); 'Jan Willem de Leeuw'; Kraijo, A; Marko Stout; Peter Sterrenburg; 

Pieta Verhaar-Stolk; Ramon Pardo Kruidenier; 'Rinus van Lavieren'; Ronald Los; 

Stavros Barzas; Teus Stam; Ugur Oflaz; Verheij, PJ; Zandvliet, AD

Onderwerp: FW: beantwoording vragen LBA

Beste lezer, 

 

Donderdag 29 september heeft de heer Oflaz een mail gestuurd met betrekking tot het Havenfestival. Dit bericht is 

doorgestuurd naar het college (voor behandeling) en naar de raad (ter kennisname). Diverse raadsleden hebben 

gereageerd op dit bericht, graag wil ik meegeven dat raadsleden te allen tijde de mogelijkheid moeten krijgen om 

(schriftelijke) vragen te stellen.  

Onderstaand treft u de reactie van de burgemeester in zijn hoedanigheid als portefeuillehouder, aan de heer Oflaz. 

De vragen en beantwoording zullen zoals gebruikelijk worden toegevoegd aan de lijst ingekomen stukken voor de 

gemeenteraad. 

 

Met vriendelijke groet, 

 
Ingrid de Gruijter 

Griffier 
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Aanwezig: ma| di | wo | do 

Geachte heer Oflaz, Beste Ugur,  

Naar aanleiding van uw schriftelijke beschrijving van de gang van zaken na afloop het Havenfestival en de 
daaraan door u gekoppelde vraag verwijs ik u naar de toezegging die ik aan de gemeenteraad heb 
gedaan. Tijdens de vergadering van de gemeenteraad op 27 september jl. zijn door de SGP vragen 
gesteld tijdens het agendapunt actualiteiten. De VVD had mij voorafgaand aan de vergadering ook 
gevraagd bij dit agendapunt in te gaan op het gebeurde.  

In antwoord op de vragen van de SGP en de wens van de VVD heb ik de gemeenteraad een evaluatie van 
het Havenfestival toegezegd en een overzicht van de feiten. Omdat u niet bij de deze vergadering 
aanwezig was en mogelijk mijn reactie noch de vragen van de SGP kent, beveel ik u aan dit agendapunt 
terug te luisteren via de in het raadsinformatiesysteem terug te luisteren geluidsopname. 

Bij agendering van de toegezegde evaluatie zal ik over dit onderwerp met de commissie Bestuur en/of de 
gemeenteraad in gesprek gaan. Hierbij wil ik niet voorbij gaan aan de relatie met de eerder aangekondigde 
actualisatie van ons evenementenbeleid en Integraal Veiligheidsbeleid zoals die voor de komende jaren 
worden voorbereid en opgesteld. 
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Mijn antwoord op de door u gestelde vraag is: Ik zie mogelijkheden om negatieve gevolgen te verminderen 
en daarop kom ik terug bij de behandeling van de reeds - bij uw afwezigheid - aan de gemeenteraad 
toegezegde evaluatie en het bijbehorende feitenrelaas. 

Met vriendelijke groet,  

De burgemeester, 
J.G.A. Paans 

 


